Otázky k webináři  únor 2024

Video 1 – Kurek hraje  v prostoru  soupeř jednou rukou
1. Byl kontakt hráče č. 6  v modrém dresu   uskutečněný  v  prostoru  soupeře  v souladu s pravidly?
2. Bylo správné  rozhodnutí  rozhodčího povolit  Challenge  - dotek sítě -   uprostřed  rozehry?
3. Bylo správné rozhodnutí ukázat kompletní akci, tedy při challenge záznamu ukázání    případného  doteku sítě,  tak i  přesáhnutí  přes síť? 

Video 2 – Smeč do pásky , padá anténka
1. Bylo  správné přerušit hru  a  nechat opakovat  rozehru?
2. Je  možné v případě, že se jedná o opakování rozehry, aby družstvo (jedno jaké)  žádalo o  challenge?

Video 3 –  Zadní nahrávač ( č. 12 modrý dres), současný úder x blok - anténka
Zadní nahrávač nahrává v době,  kdy je   míč  celý nad  úrovní  sítě, nahrávka  směřuje  podél sítě   a následuje  odehrání  (útok  + blok), když je  míč  stále  celý  na  straně  útočícího  družstva a následně  míč jde  do anténky.
Rozbor  situace  při  různém posouzení: 
1. Předpokládejme, že útočník  se dotkne  první, pak se dotkne blokař.  Jak situaci posoudí  rozhodčí?
2. Předpokládejme, že útočník  a blokař se míče  dotknou současně.  Jak situaci posoudí  rozhodčí?
3. Předpokládejme, že  blokař se dotkne  první, pak se dotkne útočník.  Jak situaci posoudí  rozhodčí?
4. Předpokládejme, že  blokař se dotkne  první, pak se dotkne útočník, míč od  zadního nahrávače  směřuje  do pole soupeře.  Jak situaci posoudí  rozhodčí?

Video 4 –  zasáhnutí  ruky  blokaře po  útočném  úderu - síť
1. Blokař se jednoznačně dotkl sítě – horní pásky.  Je to považováno za chybu?
2. Smečař po  odehrání  míče  zasáhl  ruku  blokaře.  Můžeme toto posoudit jako bránění, překážení - chyba? 11.4.4 ?
